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Summary

        
Angiographic findings in one giant cell carcinoma, one cystadenocarcinoma, one poorly vascularized mucinous cystadenocarcinoma, as well as in two avascular (gastrin- and glucagon-producing) islet-cell tumors of the pancreas are described. Two hypervascularized islet-cell tumors are presented for comparison and a case of tumorous chronic pancreatitis in a child is reported because of its rarity. The aggressiveness of the giant cell carcinoma of the pancreas was demonstrated by its expansive growth. In the case of cystadenocarcinoma angiography revealed the tumor with hepatic metastases not diagnosed at explorative laparotomy. The relative hypovascularity in the case of mucinous cystadenocarcinoma was unusual. Both avascular islet-cell tumors simulated a pancreatic pseudocyst and the final diagnosis was made only by immunoassay. Chronic pancreatitis in a child presented with marked hypervascularization.


      
        
Zusammenfassung

        
Die angiographischen Befunde in einem Riesenzellen-Karzinom, einem Zystadenokarzinom, einem wenig durchbluteten Zystadenokarzinom und in zwei schwach vaskulierten Insel-Tumoren (ein Gastrin- und ein Glukagon-Tumor) im Pankreas werden beschrieben. Zwei stark vaskulierte Insel-Geschwüre werden zum Vergleich präsentiert, und ein Fall von tumoröser chronischer Pankreatitis in einem Kind ist wegen seiner Seltenheit beschrieben. Die Aggressivität des Riesenzellen-Karzinoms des Pankreas wurde durch sein schnelles Wachstum bestätigt. In dem Falle des Zystadeno-karzinoms, wurden Leber-Metastasen durch die Angiographie demonstriert, die bei der Laparotomie nicht sichtbar waren. Die relativ schwache Durchblutung des minuzinösen Zystadenokarzinoms war ungewöhnlich. Beide untervaskulierten Insel-Tumoren ähnelten einer pankreatischen Pseudozyste, und die Diagnose wurde durch Immunoassay gestellt. Die chronische Pankreatitis im Kind demonstrierte starke Durchblutung.
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